
       Tanácsosi beszámoló 2022 

 

     Tanácsosi tevékenységemmel próbáltam 

mindig a legjobb döntéseket hozni a falu és a 

falubeli emberek érdekeit nézve. 

A 2022-es év során részt vettem az összes 

rendes és rendkívüli tanácsülésen, amelyeken 

igen-nel vagy nem-el szavaztam meg minden 

egyes napirendi pontot. Részt vettem különböző 

megbeszéléseken, amiken előkészületek voltak a 

rendes tanácsülésekre. Részt vettem a faluban 

szervezett eseményeken, körzeti megbízottként is 

végeztem munkámat, amivel akár információ-, 

adatgyűjtés zajlott, akár információközlés.  

Voltak különböző utcafórumaink, amiken 

szintén megjelentem. Részese voltam egy 

testvértelepülési delegációnak, ami Heves város 

látogatásán volt.  

Mindennapjaimban és munkám során 

szerencsém van elég sok csomafalvi lakossal 

tartani a kapcsolatot, azok problémáit, 

meglátásait nem mellékesen, javaslatait próbálom 



továbbítani a helyi tanácsnak. A környezetemben 

levő fiatalokat pedig próbálom bíztatni és 

motiválni, legyen szó itthon maradásról akár 

karrierépítésről. 
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